

التحذيرات PRECAUTIONARY STATEMENTS

Wear suitable gloves when mixing and loading the product. During the application of the product use suitable gloves and complete work overalls. During the course of any agricultural work on treated crops use suitable gloves and complete overalls. Do not contaminate water with the product or its container. Do not clean the application material near surface water. Avoid contamination through water drainage systems from farms and roads.

ارتدى قفازات ملائمة عند خلط وتحميل المنتج، استعمل اثناء تطبيق المنتج قفازات مناسبة وارتداء اوفارول كامل. عند اجراء اى تدريب او معاملة على المحاصيل الزراعية ارتدى قفازات ملائمة ووفارول كامل. لا تلوث الماء بالمنتج او بعبواته. لا تنظف الادوات والمواد التي استخدمت في التطبيق على مقربة من المياه السطحية. تجنب التلوث من خلال انظمة الصرف المائي التي تأتي من المزارع والطرق.

الاسعافات الاولية FIRST AID

If contact skin: Remove contaminated clothing immediately. Wash thoroughly and for a long time with soap and water. Contaminated clothes should be washed before reuse. If irritation persists, consult your doctor.

إذا لامس الجلد: انزع الملابس الملوثة على الفور. اغسل جيداً ولمدة طويلة بالصابون والماء إذا استمر الالتهاب، استشر طبيبك. يجب غسل الملابس الملوثة قبل إعادة استخدامها.

If Eye contact: Wash eyes with water or with eyewash solution for at least 15 minutes, keeping eyelids open. Remove contact lenses. Call the doctor immediately.

في حالة ملامسة العينين: اغسل العينين بالماء أو بمحلول غسل العين لمدة 15 دقيقة على الأقل، مع إبقاء الأجزاء مفتوحة. إزالة العدسات اللاصقة. اتصل بالطبيب على الفور.

If inhaled: Immediately remove the injured person from the contaminated environment and keep him at rest, warm in a well-ventilated area. In case of irregular or absent breathing practice artificial respiration. Consult a doctor or poison control center.

في حالة الاستنشاق: أخرج المصاب فوراً من البيئة الملوثة وأبقه في حالة راحة وادافناً في منطقة جيدة التهوية. في حالة عدم انتظام التنفس أو التغيب عن ممارسة التنفس الصناعي. استشر الطبيب أو مركز مكافحة السموم.

If swallowed: Seek medical help immediately and show him, if possible, the product label or this safety data sheet. Do not induce vomiting.

في حالة الابتلاع: اطلب المساعدة الطبية على الفور وأظهر إن أمكن ملصق المنتج أو ورقة بيانات الأمان هذه. لا تقم بالقيء.

STORAGE AND DISPOSAL

Store away from sun and damp, in a well-ventilated area apart from food and feed, under lock and key. Don't contaminate water, food or feed. Be disposed of containers delivered by the Center for the disposal of hazardous waste.

التخزين والتخلص من العبوات

يحفظ بعيداً عن الشمس والرطوبة في منطقة جيدة التهوية بعيداً عن الطعام والعلف، وتكون مغلقة بالقفول والمفتاح. لا تلوث الماء أو الطعام أو العلف. يتم التخلص من العبوات عن طريق تسليمها لمراكز التخلص من النفايات الخطرة.

Ridomil Gold R WG

ريدوميل جولد آر دبليو جي

Water Dispersible Granules

حببات قابلة للانتشار في الماء

التركيب Composition

100 g of product contain:

Metalaxyl-M 2 g +
Copper Oxychloride 14.19 g

100 جرام من المنتج تحتوي على:

ميثالاكسيل-ام نقي 2 جرام +

اوكسي كلورايد النحاس 14.19 جرام

المواد الحاملة 83.81 g Inerts:

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيداً عن متناول الاطفال

تحذير Caution

Ministry of Climate Change &
Environment Registration number:

رقم تسجيل المبيد بوزارة التغير المناخي والبيئة:

AUD-AD-140-1447741

Manufacturing Company
الشركة المنتجة

Syngenta Agro AG. / Italy
سنجنتا / ايطاليا

Local Distributor
الموزع المحلي

National Industrial Co. L.L.C
[Abu Dhabi]

الشركة الوطنية الصناعية ذ.م.م
[أبوظبي]

Tel: 02 6721000 - Fax: 02 6770011 –
P.O.Box: 706

Email: nic_uae@emirates.net.ae

www.nicuae.com

Net Contents: 1 kg

المحتوى الصافي: 1 كجم

طريقة الاستخدام DIRECTIONS FOR USE

- Ridomil Gold R WG** is a systemic and contact fungicide for vines, tomatoes, potatoes, lettuce and other salads including brassicas, fresh herbs, onion, cauliflower, broccoli, melon and watermelon.
- Pre-harvest intervals (PHI):**- Vine 20 days; Onion, Watermelon, Melon, Tomato 3 days; Potato 14 days; broccoli and cauliflower cabbage: 20 days; Lettuce, Rocket, Leaves and Sprouts of Brassica, Scarola, Barbarea and Doucette, Fresh Herbs, Basil (in full field): 10 days; Watercress and black mustard (in full field): 14 days; Lettuce, Rocket, Leaves and Buds of Brassica, Fresh herbs & Basil (in greenhouse): 14 days

- ريدوميل جولد آر دبليو جي** مبيد فطري جهازى يعمل بالملامسة على محاصيل العنب والبطاطم والبطاطا والخس وخضروات اخرى بما فيها الكرنب والاعشاب الطازجة والبصل والزهرة والبروكلي والشمام والبطيخ.
- فترة ما قبل الحصاد:**- العنب 20 يوماً، البصل والبطيخ والشمام والبطاطم 3 ايام، البطاطا 14 يوماً، البروكلي والزهرة والملفوف 20 يوماً، الخس الجرجير والورقيات وبراعم الكرنب وانواع من خس اسكارولا والكثاء (جرجير البر) وخس الدوسيتا والاعشاب الطازجة والاسيل والريحان (في الحقول المفتوحة) 10 ايام، البقلة والخردل الاسود (في الحقل المفتوح) 14 يوماً، الخس والجرجير واوراق وبراعم الكرنب والاعشاب الطازجة والريحان (في البيوت المحمية) 14 يوماً.

الاستخدامات USES

المحاصيل Crops	Parasites الطفيليات (الامراض)	Dose الجرعة	Conc. التركيز	التطبيق Application
Lives (Open field) الورقيات (الحقول المفتوحة)	Downy mildew (<i>Plasmopara viticola</i>) البياض الزغبي			2-4 treat. Of 10-14 days starting from pre-flowering 4-2 معاملات لمدة من 10-14 يوماً بدأ من قبل الازهار
Tomato (open field and greenhouse) الطماطم (الحقول المكشوفة والبيوت المحمية)	Downy mildew (<i>Phytophthora infestans</i>) البياض الزغبي			3-4 treat. Of 10-14 days starting from pre-flowering 4-3 معاملات لمدة من 10-14 يوماً بدأ من قبل الازهار
Potato (Open field) البطاطا (الحقول المفتوحة)	Downy mildew (<i>Phytophthora infestans</i>) البياض الزغبي	500 gml/ha.	5 kg/ha.	
OTHER VEGETABLES onion, lettuce, rocket, leaves and sprouts of Brassica, and other salads, fresh herbs, and basil, cauliflower, broccoli cabbage, melon, watermelon (open field and greenhouse) خضروات اخرى البصل والخس والجرجير والورقيات واوراق الكرنب وخضروات اخرى واعشاب طازجة والريحان والزهرة والملفوف والبروكلي والشمام والبطيخ (في الحقول المكشوفة والبيوت المحمية).	Downy mildew (<i>Alternaria bremlia</i>) البياض الزغبي	500 جرام/هكتار	5 كجم/هكتار	2-4 treat. Of 10-14 days starting from pre-flowering 4-2 معاملات لمدة من 10-14 يوماً بدأ من قبل الازهار

الضمان WARRANTY STATMENT

The producing company ensures the stability of the chemical and physical specifications for this pesticide and the safety of its original packing in normal storage for the duration of its validity under the conditions of the United Arab Emirates.

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامة عبواته الأصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.

P/Date: تاريخ الانتاج

E/Date: تاريخ الانتهاء

Batch No: رقم التشغيل